
 

Agenda voor de Algemene Ledenvergadering 
van de Vereniging District Utrecht van de NBB 

Datum:  Zaterdag  4 september 2021 
Aanvang:  11.00 uur 
Locatie:  NDC Den Hommel, Kennedylaan 9, 3533KH Utrecht 

 
 1.    Opening en welkom 
 
 2.    Mededelingen, ingekomen en uitgegaan 
                 
 3.    Verslag vorige vergadering 13 september 2020 
         - Verslag ALV 2020  Bijl. 1  
         - Besluiten en Actiepunten ALV 2020 Bijl.  2 
 
 4.   Jaarverslag secretaris 2020-2021 Bijl. 3 
 
 5.   Verslag Onderwijsadviseur Bijl. 4 
 
 6.   Verslag wedstrijdzaken 2020-2021 Bijl. 5 
 
 7.   Financieel: jaarrekening, balans en toelichting 2020-2021 Bijl. 6, 7 en 8 
 
 8.   Verslag van de Kascommissie, het verlenen van décharge aan het bestuur en benoeming nieuw 
       lid én nieuw reserve lid van de commissie.  
 
 9.   Bestuurssamenstelling 
       Kees Bakker is aftredend en niet herkiesbaar. 
       Maaike van Ommen treedt af vanwege zwangerschap; dientengevolge ontstaat er een 
       een vacature en is het bestuur op zoek naar een nieuwe penningmeester. 
       Martin Slagmolen is volgens rooster aftredend en stelt zich herkiesbaar. 
 
10. Organisatie districtscompetitieleiding 
      - Afscheid Jan Peter Pals 
      - Afscheid Ciska Zuur 
      Het bestuur stelt voor als nieuwe DKL-viertallen Christa Feddema. 
      CV en motivatie zijn op verzoek verkrijgbaar bij de secretaris. 
      Overeenkomstig het Huishoudelijk Reglement Artikel 5.4 wordt de vergadering verzocht  
      haar aanstelling goed te keuren. 
                         
11. Districtsactiviteiten en beleidsvoornemens  
       - Districts Parencompetities 
       - Districts Opleidingen 
       - Districts Viertallencompetitie 
         . Conclusie/uitkomst enquête en bijeenkomst 10 juli 2021 - bijlage 11 
         . Verslag bijeenkomst clubs 10 juli 2021 – bijlage 12 
       - Beleidsvoornemens 
          . Zittingsduur bestuursleden en andere functionarissen 
          . Functieomschrijvingen districtsfunctionarissen 
          . Statuten en HHR 
 
12.  Begroting 2021-2022 Bijl. 9 en 10 
 



13.  Presentatie SPO  
 
14.  BridgeBond ALV en congres 
       27 november 2021 
       O.a. verkiezing nieuwe voorzitter NBB 
 
15.  Datum volgende ALV 
       4  juni 2022 
 
16.  Rondvraag en wvttk 
 
17.  Sluiting 
 
 
20 augustus 2021 
Conny ten Cate 
Secretaris/webmaster 

 
Bijlagen 1-12 
 
 

https://www.nbbclubsites.nl/district/2
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        C O N C E P T 
Verslag van de Algemene Ledenvergadering 
van de Vereniging District Utrecht van de NBB 

Datum:  Zondag 13 september 2020 
Aanvang:  11.00 uur 
Locatie:  De Uitkomst, Langeweg 2B, Vianen 
 
Aanwezig: Theo van Munnen (NBB), Donald Lambert en Han Knols (B3R), Nellie Birkhoff (BC ’80), Adriaan Spithoven 
(BC Aces of Brooklyn), Joke Ederveen en Arie Kamerbeek (BC DDS), Kees Beukelman en Jaap Tennekes (BC de 
Vechtstreek), Tim Verbeek (DS’16), Jos Groot (BC HWH), Nico van Dijk (BC Leerdam), Evert van Linge (BC 
Nieuwegein), Hans Verveer en Lennart de Vos (BC Oog in Al), Wim de Jong (BC Sans Atout), Anneke Douma (BC Star), 
Adry Janmaat, Hans Hendriks, Anneke en Rien van Dammen (BC Vianen), Tjeerd Koudenburg en Marcel Welten (BC 
Victoria), Bert Schmittmann (BC Wilhelminapark), Dieuwke Ponsteen (Bondsbureau), Barbara van Dijk, Conny ten 
Cate, Karla Peijs, Maaike van Ommen, Marieke Lejeune, Marja Cottaar en Martin Slagmolen (bestuur), Ciska Zuur en 
Jan Peter Pals (DKL), Harry Janssen (Protestcommissie), Hans van Putten (VB Veenendaal). 
Afwezig mk: Kees Bakker (bestuur), BC Larsheim, BC Korne Bridge, BC Maarssenbroek, BC Gansfort, Acol BV, BC 
Alert, BC 16-4-’9, APIH Buiten, Sipke van Manen (Protestcommissie), SBC Dombo, BC Lingewaal, BC Buren, BC Open 
Kaart, BC Concordia ’86, BC VOG-De Linge 

 1. Opening en welkom 
 Barbara heet alle leden, ereleden en de afgevaardigde van de NBB welkom. 
 Zij legt uit waarom de vergadering 6 juni geen doorgang  kon vinden, zoom geen optie was en vervolgens enige 
      verwarring was over 12 of 13  september. 
 
 2. Mededelingen, ingekomen en uitgegane stukken  
 Voorstel samenwerking district Gooi & Ommeland m.b.t. viertallencompetitie (Ernst Hopstaken, 
 DKL G&O). Punt 10. 
 Ingekomen 7 september, schrijven Gerard Loeber (BC Open Kaart), zal per agendapunt worden  
  behandeld. 
      Barbara meldt dat het bestuur een telefonische enquête onder de clubs heeft gehouden. Tijdens 
 deze belactie is gevraagd naar de stand van zaken bij de clubs. 
      Evert van Linge vraagt hoeveel clubs weer fysiek spelen. 
 De indruk bestaat dat meestal de grote clubs wel weer fysiek kunnen en willen spelen, maar veel 
 kleine clubs het (nog) niet aandurven. 
 Actie: 
 Conny zal, zodra alle gegevens binnen zijn, een overzicht samenstellen en bekend maken. 
 
 3.  Verslag vorige vergadering – goedgekeurd 
      - Verslag ALV 
       Algemeen: Harry Janssen merkt op dat er aantal keren ligt i.p.v. licht staat. Wordt aangepast. 
        N.a.v. 
        10. Beleidsvoornemens en districtsactiviteiten 
               - Organisatie districtscompetitieleiding 
                 Nico van Dijk vraagt naar de reden dat de DKL niet in het bestuur zit. 
                 Barbara legt uit dat als er in een bestuur een onwerkbare situatie is ontstaan, het niet te  
                 vermijden is dat er een beslissing genomen moet worden om de vervelende situatie op te lossen. 
                 De DKL’s krijgen een uitnodiging voor de bestuursvergadering en beslissen zelf of er dan iemand 
                 aanwezig zal zijn. Er zijn meerdere districten die, om uiteenlopende redenen, de DKL niet  
                 hebben opgenomen in het bestuur. 
                 Ciska zegt dat zij verbijsterd is en dat zij zeker niet de schuld van alle problemen was. 
                 Han Knols zegt dat het geen sterk bestuur is als een dergelijke maatregel moet worden genomen. 
                 Adry Janmaat merkt op dat het al heel lang de gewoonte is dat de DKL in het bestuur zit. 
                 Hans Verveer zegt dat het meeste werk van het district het organiseren van bridgewedstrijden betreft, dus                 
                 dat de DKL daarom in het bestuur zou moeten. Zie verder punt 9, bestuurssamenstelling. 
              - districtsactiviteiten 
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                 Han Knols verzoekt in het verslag niet alleen te melden dat er iets toegelicht wordt, maar ook 
                 daadwerkelijk de toelichting te verwoorden. Ook verzoekt hij het verslag van de ALV eerder toe te sturen. 
              - Statuten – HHR 
                Barbara meldt dat door tijdgebrek hier nog niet aan gewerkt is. Staat nog op de agenda. 
                  
           - Besluiten en Actiepunten - goedgekeurd 
              - Statuten – HHR  
                 Blijft staan. 
 
 4.   Jaarverslag secretaris 2019-2020 
       Han Knols merkt op dat hij het vreemd vindt dat er in het verslag niets vermeld wordt over de 
       COVID-19 problemen.  
 
 5.   Verslag Onderwijsadviseur 
       Hans Verveer vraagt waarom wel cursus wordt gegeven in Amersfoort en niet in Soest. 
       Martin legt uit dat Gooi&Ommeland afgelopen jaar voor het eerst meedeed en dat hij zelf voor Amersfoort en 
       Bussum heeft gekozen. Iedereen in G&O was uitgenodigd. 
       Barbara voegt toe dat in Soest de lessen los staan van het district en worden gegeven door de gezamenlijke 
       verenigingen. 
 
 6.   Verslag wedstrijdzaken 2019-2020 
       Arie Kamerbeek vraagt waarom een team/club een promotie kan weigeren. 
       Jan Peter Pals legt uit dat dit volgens de reglementen is. 
       Tim Verbeek zegt dat dit, indien je dit zou verbieden, er genoeg andere manieren zijn om dit te omzeilen. 
       Actie: 
       Jan Peter Pals zal dit in het DKL-overleg naar voren brengen. 
 
 7.   Financieel: jaarrekening, balans en toelichting 2019-2020 
       In de jaarrekening bij het hoofdstuk Uitgaven moet in de meest rechtste kolom “werkelijk 2018-2019” staan. 
 
 8.   Verslag van de Kascommissie en benoeming nieuw lid én nieuw reserve lid van de commissie.  
       Adry Janmaat leest de verklaring van de kascommissie voor en de kascommissie adviseert de ALV de  
       penningmeester en het bestuur décharge te verlenen over het boekjaar 2019-2020, hetgeen geschiedt. 
       Adry dankt Marja voor haar werkzaamheden de afgelopen jaren. 
       Volgend seizoen bestaat de commissie uit Pim Steenbergh en Nico Verhaar. Als reserve-lid wordt aangewezen 
       Hans van Putten. 
 
 9.   Bestuurssamenstelling 
       Op voordracht van het bestuur wordt Conny ten Cate bij acclamatie voor een nieuwe periode van 3 jaren 
       aangesteld als secretaris. 
       Marja Cottaar treedt af en Barbara bedankt Marja voor haar inzet als penningmeester de afgelopen 3 jaar. 
       Maaike van Ommen, vorig jaar reeds voorgedragen, wordt bij acclamatie aangesteld als de nieuwe  
       penningmeester. 
       Vanwege onverminderd drukke werkzaamheden heeft Kees Bakker in een eerder stadium te kennen gegeven 
       af te zien van het voorzitterschap. Het bestuur is daarom op zoek gegaan naar een nieuwe kandidaat en heeft 
       deze gevonden in de persoon van Karla Peijs en haar voorgedragen. 
       Karla Peijs wordt door de vergadering bij acclamatie aangesteld als districtsvoorzitter.        
       Barbara heeft de afgelopen 2 jaar het districtsbestuur voorgezeten en heeft o.a. de initiële opdracht een nieuwe 
       voorzitter te vinden succesvol uitgevoerd. Martin dankt haar voor haar inzet en alle energie die zij heeft 
       gegeven. Ook Karla dankt Barbara voor hetgeen zij in korte tijd voor haar heeft betekend. 
       Het districtsbestuur draagt Marieke Lejeune voor als “bestuurslid wedstrijdzaken” teneinde de vernieuwde 
       districtscompetitieleiding, met meerdere DKL’s, te coördineren en de communicatie tussen deze groep en  
       het bestuur te verzorgen. 
       Mede naar aanleiding van hetgeen reeds tijdens punt 3 is besproken wordt flink gediscussieerd. 
       Theo van Munnen verwijst naar de ALV van 2017 waarin reeds het “bestuurslid wedstrijdzaken” wordt 
       geïntroduceerd en ingesteld. 



  BIJLAGE 1 -Pagina 3 van 5 
 

       Karla maakt de vergadering erop attent dat het volgens de statuten aan het bestuur is om, m.u.v. van de 
       functie districtsvoorzitter, functies toe te kennen. 
       Marieke Lejeune wordt bij acclamatie aangesteld als “bestuurslid”.        
              
10. Districtsactiviteiten en beleidsvoornemens 
       Het districtsbestuur heeft besloten in ieder geval tot 1 januari 2021 géén fysiek te spelen wedstrijden 
       te organiseren. 
       Bert Schmittmann vraagt wat er voor nodig is om weer “live’’ wedstrijden te gaan organiseren. 
       Karla legt uit dat dit nog niet te overzien is. Eind van het jaar zal het bestuur zich daarover wederom 
       beraden. 
       Tim Verbeek meldt dat ook de NBB de meeste wedstrijden heeft afgelast. 
       
        - Parencompetities 
          Voor 3 parencompetities wordt een gratis online versie aangeboden (60+ evt. 2 lijnen). 
          Hiervoor worden dezelfde data aangehouden als het initiële programma 2020-2021. 
          Actie: 
          Conny zal dit programma duidelijker op de website plaatsen. 
          De inschrijvingen zijn reeds geopend en het aantal aanmeldingen is: 
          60+paren  -  18 
          Damesparen – 7 
          Openparen – 11 
 
          Marja vraagt of het mogelijk is om een online inloopavond van het district te organiseren op StepBridge 
          Dit zou voor de “werkende” bridgers, die niet mee kunnen doen aan de overige online competities,  
          wellicht leuk kunnen zijn. 
          Joke Ederveen denkt ook dat veel werkenden hieraan mee willen doen. 
          Marieke zegt toe dit te gaan bespreken.  
 
       - Viertallencompetitie 
          Jan Peter meldt dat in juni 60 teams waren aangemeld voor de viertallencompetitie. 
          Nu besloten is om deze competitie in 2020 online te spelen hebben zich 25 teams aangemeld.  
 
       - Protestcommissie 
         Op verzoek van Sipke van Manen heeft Jan Peter Pals een artikel geschreven waarin de nieuwe  
         regels ten aanzien van ethische arbitrages worden behandeld. 
 
       - Districtsbeker 
          Voor de districtsbeker (online) hebben zich 14 teams aangemeld. 
          Na deze ALV vindt de loting plaats. 
 
        - Kaderopleidingen 
          Ciska meldt dat er weer kadercursussen gepland kunnen worden. 
          Er komt een nieuwe gecombineerde opzet BVC/CLB/NBBR: 
            
       -  SPO - Spelpeilontwikkeling  
          Voor 2020 worden geen cursussen georganiseerd. 
          Wellicht dat er iets in 2021 mogelijk wordt, maar dat is nu nog niet te overzien.  
 
       - Beginnerscursussen 
          Geïnventariseerd wordt welke clubs beginnerscursussen organiseren en de lijst zal op de  
          website van het district worden gepubliceerd. 
 
        - Kaderdagen 
          Kaderochtend docenten vindt, bij voldoende animo, plaats 21 november 2020 in het 
          HF Witte Centrum in De Bilt. 
          Onderwerpen: Online bridgeles geven en contactloos oefenspellen spelen. 
          Kadermiddag arbiters wordt verzet naar maart 2021. 
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        - Voorstel verkleining viertallengroepen – Tim Verbeek 
          Het voorstel tot verkleining van de viertallengroepen van 8 teams naar 6 teams ligt nog op de plank. 
          Actie: 
          Jan Peter Pals zal binnen afzienbare tijd de viertallenleiders van het district bijeen roepen om hierover 
          in discussie te gaan. 
 
        - Voorstel samenwerking Gooi & Ommeland viertallencompetitie –  Ernst Hopstaken 
          Actie: 
          Jan Peter Pals zal ook dit voorstel bespreken met de viertallenleiders. 
 
        - Beleidsvoornemens 
           Vooralsnog heeft het nieuwe bestuur geen beleidsvoornemens. 
           Hieraan zal in de toekomst zeker aandacht worden besteed. 
 
       Wim de Jong vraagt hoe het staat met het project “Denken en Doen”. 
       Barbara meldt dat dit nu wellicht op een laag pitje staat, aangezien tijdens het 2-wekelijks voorzittersoverleg 
       COVID-19 alles is wat de klok slaat. Zij zal dit meenemen. 
       Evert van Linge zegt dat het vanwege de privacyregels tegenwoordig moeilijk is medewerking van  
       de gemeente krijgen. 
       Dieuwke Ponsteen zegt toe dit dinsdag op het Bondsbureau na te vragen. 

 
      
11.  Begroting 2020/2021 
        Het is momenteel zeer moeilijk een realistische begroting te maken. 
        Tegen het eind van 2020 zal Maaike van Ommen de begroting aanpassen naar de dan te verwachten 
        acties. 
 
12.  BridgeBond ALV en congres 
        2 november 2020. 
        Dit jaar wordt alleen de ALV georganiseerd. En wel voor maximaal 100 mensen in het NDC. 
        Vooralsnog mogen alleen clubs met 200+ leden (peildatum 1.1.2020) een afvaardiging sturen. Andere clubs 
        kunnen via Zoom deelnemen. Alle clubs kunnen zich via het district laten vertegenwoordigen. 
 
13.  Datum volgende ALV 
        Zaterdag 29 mei 2021. 
 
14.  Rondvraag en wvttk 
        Nico van Dijk zegt dat voor zijn club BC Leerdam, nu een contributie van €75 wordt gevraagd. 
        Kan het district adviseren over of je dit bedrag moet aanhouden of niet? 
        Het district weet dat er veel verschillende oplossingen zijn bedacht om als club deze tijden 
        door te komen. 
 
        Hans van Putten meldt dat VBV (Veenendaal) grote problemen heeft omdat het door de uitbater  
        nieuw geïnstalleerde recirculatiessysteem is afgekeurd door de gemeente. Zij kunnen nu niet bridgen,  
        maar zitten wel met een 5-jarig huurcontract. 
        Weet iemand hier een oplossing voor? 
        Hans Verveer zegt dat er een hulpfonds voor sportverenigingen bestaat. 
        Adry Janmaat zegt dat de locatie wellicht niet meer voldoet en dat dan contractbreuk mogelijk is. 
        Adry Janmaat zegt dat er ook een regeling voor ondernemers is. 
        Maaike biedt aan op persoonlijke titel met Hans van Putten mee te kijken naar het probleem. 
 
 
        Arie Kamerbeek merkte dat er veel scherpte bestaat binnen het bestuur en zegt dat we vooruit 
        moeten kijken in de zware tijden die komen. 
        Karla zegt daarop dat we allemaal vrijwilligers zijn en dat we daar rekening mee moeten houden. 
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        Adry Janmaat zegt: We zijn allemaal bestuurders en de ALV is de enige plek waar we zaken aan de 
        orde kunnen stellen. 
        Tim Verbeek zegt dat je altijd naar het district kunt bellen als je vragen hebt. 
 
        Marja merkt op dat per 1 oktober de nieuwe websites gelanceerd worden en dat tijdens een 
        zoom-introductie sessie er zeer weinig clubs meededen. 
        Zij waarschuwt dat de clubs écht voor 1 oktober al hun relevante gegevens overgezet moeten hebben, omdat 
        ze anders alles kwijtraken. 
        Actie: Conny zal hier extra aandacht aan besteden op de website. 
 
 
15.  Sluiting 
       Karla dankt alle aanwezigen voor hun inbreng en zegt toe dat het verslag in de toekomst eerder 
       ter beschikking van de leden komt. Voor inhoudelijke vragen is Karla bereikbaar op 06-20705740. 
 
 
 
 
 
Conny ten Cate 
0625090093 
Secretaris/webmaster 
8 december 2020 
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        C O N C E P T 
Besluiten en actiepunten van de ALV 
van de Vereniging District Utrecht van de NBB 

Datum:  Zondag 13 september 2020 
Aanvang:  11.00 uur 
Locatie:  De Uitkomst, Langeweg 2B, Vianen 
 
2.  Mededelingen, ingekomen en uitgegane stukken   
  Actie: 
  Conny zal, zodra alle gegevens binnen zijn, een overzicht samenstellen en bekend maken. 
                  Betreft de belactie richting clubs ivm COVID-19 maatregelen enz. 
 
6.  Verslag wedstrijdzaken 
       Actie: 
       Jan Peter Pals zal in het DKL-overleg naar voren brengen:  
                                 hoe om te gaan met clubs die niet willen promoveren. 
 
 9.   Bestuurssamenstelling 
       Besluit: 
       Conny ten Cate is bij acclamatie voor een nieuwe periode van 3 jaren aangesteld als secretaris. 
       Maaike van Ommen wordt bij acclamatie aangesteld als de nieuwe penningmeester. 
       Karla Peijs wordt door de vergadering bij acclamatie aangesteld als districtsvoorzitter.        
       Marieke Lejeune wordt bij acclamatie aangesteld als “bestuurslid”.       
              
10. Districtsactiviteiten en beleidsvoornemens    
        - Parencompetities 
          Actie: 
          Conny zal dit programma duidelijker op de website plaatsen. 
          Actie: 
          Conny zet het onderwerp “mogelijk inloopavond district online” op de agenda. 
        - Voorstel verkleining viertallengroepen – Tim Verbeek 
          Actie: 
          Jan Peter Pals zal binnen afzienbare tijd de viertallenleiders van het district bijeen roepen om hierover 
          in discussie te gaan. 
        - Voorstel samenwerking Gooi & Ommeland viertallencompetitie –  Ernst Hopstaken 
          Actie: 
          Jan Peter Pals zal ook dit voorstel bespreken met de viertallenleiders.  
        - Denken 
          Actie: 
          Dieuwke Ponsteen zegt toe dinsdag op het Bondsbureau na te vragen hoe het staat met het project. 
        - Nieuwe websites                                           
          Actie: 
          Conny zal hier extra aandacht aan besteden op de website aan de overschakeling naar de nieuwe 
                    club- en districtswebsites. 
 
Conny ten Cate 
0625090093 
Secretaris/webmaster 
15 september 2020 
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Jaarverslag van de Secretaris 2020-2021 

 

Samenstelling bestuur 

Het bestuur bestond in het verslagjaar uit: 

Naam Functie Benoemd Aftredend Herkiesbaar 

Karla Peijs Voorzitter 2020 2023  

Kees Bakker Vice-voorzitter/Clubadviseur 2018 2021 Nee 

Conny ten Cate Secretaris 2017 2023  

Maaike van Ommen Penningmeester 2020 2021 Nee 

Martin Slagmolen Onderwijsadviseur 2012 2021 Ja 

Marieke Lejeune Bestuurslid wedstrijdzaken 2020 2023  

 

Ereleden 

Barbara van Dijk - Hage (sinds november 2003) 

Ciska Zuur (sinds september 2019) 

 

Onderscheidingen 

Er zijn 5 keien toegekend, maar vanwege de maatregelen nog niet uitgereikt. 

Een Kei is uitgereikt aan: 

Tonnie Lammers (BC Larsheim) 

Koos van Winden (BV Alert Culemborg) 

Janneke van Hoof (BC Culemborg) 

 

A.L.V., Bestuurdersdrive/Dank-je-wel-drive en Nieuwjaarsdrive/Vrijwilligersdrive 

Het coronavirus heeft ook in het District Utrecht flinke sporen achtergelaten.   

In het onderkomen van B.C. Vianen werd in september de A.L.V. gehouden onder de bijzondere 

omstandigheid dat alle aanwezigen 1,5m afstand dienden te houden. 

Tijdens de A.L.V. werd afscheid genomen van Barbara, die 2 jaar voorzitter is geweest. 

Barbara is opgevolgd door Karla Peijs. 

Tevens werd afscheid genomen van Marja Cottaar, die 3 jaar als penningmeester heeft gediend. 

Haar taak is overgenomen door Maaike van Ommen. 

Tenslotte is Marieke Lejeune aangesteld als bestuurslid Wedstrijdzaken. 

Helaas kon de Bestuurdersdrive niet worden gespeeld. De voorbereidingen voor het 90-jarig 

Jubileum moesten worden gestaakt en ook de Nieuwjaarsdrive is afgelast. 

We hopen dat we in 2021 weer aan de slag kunnen met de organisatie van de diverse evenementen. 

 

Woord van de voorzitter: 

Voor een kersverse voorzitter was 2020/21 aanvankelijk een normaal jaar. Er werd veel gebridged, 

dat is goed want daar zijn we van. Het nieuwe bestuur begon aan elkaar te wennen en maakte 

plannen om een paar dingen anders te doen. De voorzitter zelf probeert het educatieve aanbod uit 

om haar spelpeil te verbeteren. Complimenten aan Martin want zijn cursussen wérken. De website 

wordt goed beheerd, dat geeft rust. 

En dan…is het klaar en dondert de wereld in een afgrond. We gaan niet ondergronds maar online! 

Alle clubs zien leden afvallen, soms zelfs door overlijden aan COVID 19.  Heel tragisch. 

Maar op het moment dat ik dit schrijf klimmen we aardig uit het dal. Ik besef dat dat een volgend 

verslagjaar is, maar ik houd er niet van depressief te eindigen.  

We mogen weer! 

Karla Peijs 

 

https://www.nbbclubsites.nl/district/2
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Clubadviseur 

Heeft geen bijzonderheden te melden. 

Onderwijsadviseur 

Zie bijlage 4 

Wedstrijdsecretariaat 

Zie bijlage 5 

Penningmeester 

Zie bijlagen 6,7 en 8 

Kerngetallen 2018-2021 

 2017-2018 2018-2019 2019-2020 2020-2021 

Leden 

• Ereleden 

• Verenigingen 

• Verenigingsleden 

 
1 
70 
7397 

 
1 
70 
7288 

 
2 
67  
7249 

 
2 
67 
6579 

Onderscheidingen 

• Kei 

• Stuur 

 
6 
1 

 
3 
0 

 
6 
0 

 
0 
0 

Viertallencompetities 

• Teams viertallencompetitie 

• Teams districtsbeker 

 
92* 
23 

 
86* 
22 

 
74* 
21 

Online 2x 
32 en 39 
16 

Parencompetities 

• Open paren 

• Gemengde paren 

• Senioren paren 

• Dames paren 

 
40* 
34* 
88* 
47* 

 
38* 
33* 
95* 
43* 

 
36* 
40* 
103* 
33* 

Online 2x 
21 en 19 
0   en 27 
44 en 43 
19 en 19 

Technische opleidingen 

• BVC 

• CLB 

• BVC/CLB combi 

• NBBR-I 

• NBBR-II 

 
21 
- 
 
15 
10 

 
14 
23 
 
18 
84 

 
11 
- 
 
8    
0 

Online 
2 
7 
12 
0 
0 

Spelpeilontwikkeling 

• Speelniveaus 

• Speellocaties 

• Modules 

• Deelnemers 

 
4 
4 
9 
129 

 
4 
4 
8 
143 

         G&O** 
4        -  3 
4        -  2 
9        -  3 
120   - 83 

Afgelast 

Kaderdagen 

• Arbiters 

• Docenten 

 
42 
21 

 
55 
23 

 Online 
0 
49 

De kerngetallen verenigingen en verenigingsleden zijn ontleend aan de statistieken van de 

BridgeBond en hebben betrekking op de stand van zaken per 1 januari. Voor het seizoen 2020/2021 

zijn dat dus de cijfers per 1.1.2020.  

Een nieuw gestarte vereniging is BC Aces of Brooklyn en de gestopte vereniging is BC Vreeswijk.  

*Getallen ontleend aan de uitslagenservice seizoen 2020/2021. 

**G&O – staat voor district Gooi- en Ommeland. Hier worden inmiddels ook cursussen verzorgd in  

                 samenwerking met district Utrecht. 

Conny ten Cate 

Secretaris/webmaster 

augustus 2021 
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Jaarverslag Onderwijsadviseur 2019-2020 

 

 
 

 
De onderwijsadviseur heeft als opdracht om de mogelijkheden voor het leren van bridge en de 

doorstroming naar de clubs binnen het district te bevorderen en de relatie tussen NBB-clubs en 

bridgeonderwijs te versterken. Hij zorgt ervoor dat clubs en docenten elkaar weten te vinden.  

 

Publicatie beginnerscursussen Deel 1 

In augustus is het aanbod van in september/oktober 2019 of januari 2020 startende beginners-

cursussen op de website van het district gepubliceerd, gevolgd in door december een update 

van de cursussen die in januari/februari zijn gestart. Vanwege de coronamaatregelen gingen de 

meeste cursussen helaas niet door, al hebben een aantal docenten geprobeerd hun cursisten 

on-line bij de les te houden. 

 

Kadermiddag bridgedocenten 

In samenwerking met de VBD (Vereniging van Bridgedocenten) was op 11 november in De Bilt 

een kadermiddag gepland met als thema ‘bridgeles geven in corona-tijd’. Door de maatregelen 

is de bijeenkomst eerst uitgesteld tot 16 januari en daarna geannuleerd. Wel hebben 8 docen-

ten van ons district op 28 februari deelgenomen aan een door de VBD georganiseerde on-line 

docentendag over ervaringen met digitaal les geven.      

 

Spelpeilontwikkeling clubleden  

De diversiteit van speelniveaus maakt het voor kleine en middelgrote clubs moeilijk om op het 

gebied van spelpeilontwikkeling van hun leden “voor elk wat wils” te bieden. Als vorm van ver-

enigingsondersteuning wil het district daarbij helpen door regionaal in het district lesmodules te 

organiseren voor verschillende speelniveaus. District Gooi e.o. wil daaraan graag meedoen. In 

verband met de vooruitzichten van de coronamaatregelen heeft het bestuur echter moeten be-

sluiten het SPO-programma 2020 niet door te laten gaan. 

 

Wel is er na een verzoek van de voorzitter van DDS in februari geëxperimenteerd met een digi-

tale vorm van SPO-lessen, waarbij de deelnemers in eigen tijd en eigen tempo de lessen voor-

bereiden aan de hand van een diapresentatie met uitleg, voorbeelden en oefeningen om die 

daarna on-line met elkaar en met de docent te bespreken. Met succes, want in maart en april 

hebben nog ruim 30 clubleden (de meeste van DDS) deelgenomen in groepen van 6-8 deelne-

mers per thema van 3 lessen.      

 

           

Martin Slagmolen 

Zeist, 23 mei 2021 

https://www.nbbclubsites.nl/district/2
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Jaarverslag Wedstrijdsecretaris 2020-2021 
DKL-paren en kaderopleidingen en de DKL-viertallen  

 
 
VIERTALLENCOMPETITIE 

De voorbereiding, opzet en uitslagverwerking werden uitgevoerd door de DKL-
viertallen, Jan Peter Pals.  
 

De viertallencompetitie in het seizoen 2020-2021 is wegens de Corona 

beperkingen geheel Online op Stepbridge gespeeld. Dit had tot gevolg dat slechts 
ongeveer de helft van de teams zich hebben ingeschreven. 
Nadat in het najaar 2021 een halve competitie was gespeeld, bleek dat ook in het 

voorjaar van 2021 ‘live’ spelen nog niet mogelijk was en is een gelijksoortige 
tweede competitie georganiseerd.  

In deze competities konden de teams geen rechten verwerven of verliezen, 
waardoor de eindstand 2019-2020 leidend is voor het seizoen 2021-2022. 
Aan deze viertallen competities kon kosteloos worden deelgenomen. 

 
Online Competitie najaar 2020 

Totaal aantal teams: 32 
• Hoofdklasse : 7 teams in 1 poule 
• Eerste klasse : 13 teams in twee poules van 7 en 6 teams 

• Tweede klasse : 12 teams in twee poules van 6 teams 
 

Hoofdklasse  

Kampioen werd BCO 3 
 

Eerste klasse 

Kampioenen: 
• Poule A: DDS 1 

• Poule B: BCO 5 
 

Tweede klasse  
Kampioenen: 

• Poule A: Veenendaal 5 
• Poule B: Wilhelminapark 4 

 
Online Competitie voorjaar 2021 
Totaal aantal teams: 39 

• Hoofdklasse : 9 teams in 1 poule 
• Eerste klasse : 15 teams in twee poules van 8 en 7 teams 

• Tweede klasse : 15 teams in twee poules van 8 en 7 teams 
 

Hoofdklasse  
Kampioen werd BCO 4 

 

Eerste klasse 
Kampioenen: 

• Poule A: Wilhelminapark 1 
• Poule B: Vianen 1 
 

Tweede klasse  
Kampioenen: 

• Poule A: Veenendaal 5 
• Poule B: BOD 3 
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Prognose seizoen 2021-2022 
In het seizoen 2021-2022 wordt gespeeld in:  

• Hoofdklassen met twee poules van elk 8 teams* met versterkte degradatie om 
in 2023-2024 tot 2 poules van elk 6 teams of één poule met 12 teams en een 
halve competitie te komen.  

• Wat de eerste en tweede klasse betreft zijn de vooruitzichten nog onzeker, 
maar het aantal teams per poule zal terug worden gebracht naar 7 resp. 6 

teams*. In de tweede klasse wordt bij voldoende belangstelling een 
middagpoule opgezet. 

• Er wordt naar gestreefd weer een 3de klasse in te stellen voor beginnende 

bridgers 
*Een en ander afhankelijk van het aantal inschrijvingen. 

 
DISTRICTSBEKERCOMPETITIE 
De voorbereiding, opzet en uitslagverwerking werden uitgevoerd door de DKL-

viertallen, Jan Peter Pals. 
Er waren 16 deelnemende verenigingen. De finale ging tussen VOG De Linge en 

BCO werd gewonnen door BCO  
 
PARENCOMPETITIES 

De organisatie en opzet van deze competities waren in handen van de DKL, Ciska 
Zuur. 

Ook hier werden eerst Online op Stepbridge competities georganiseerd tot 1 
januari en daarna een tweede competitie daarna.  
Bij deze competities konden de paren geen rechten verwerven of verliezen, 

waardoor de eindstand 2019-2020 leidend is voor het seizoen 2021-2022. 
Om voor het kampioenschap in aanmerking te komen mocht slechts 1 zitting 

gemist worden en moesten de overige zittingen in dezelfde samenstelling gespeeld 
worden. 

Aan alle parencompetitie kon kosteloos worden deelgenomen. 
 
Online Competitie najaar 2020 

Er werden drie verschillende parencompetities georganiseerd: 
• Open paren voor paren van elke samenstelling 

• 60+ voor spelers geboren voor 1 januari 1961 
• Damesparencompetitie  

 

Open paren competitie 
De wedstrijdleiding van deze competitie was in handen van Ferdinand Verwijs.  

De wedstrijden werden op vier zondagmiddagen gespeeld 
 
Hoofdklasse  21 paren, waarvan er één maar 1 x meespeelde  

Kampioenen  John en Sander van der Zwet 
 

60+ parencompetitie 
De wedstrijdleiding van deze competitie was in handen van Ciska Zuur en 
Ferdinand Verwijs.  

De wedstrijden werden op drie woensdagmiddagen gespeeld in twee klassen. 
 

Hoofdklasse  23 paren, waarvan er twee maar 1x meespeelden 
Kampioenen  Nellie Birkhoff en Ignas Haeken 
 

1ste klasse  20 paren, waarvan er drie maar 1 x meespeelden 
Kampioenen  Rosemarie Becker en Diny Bom 
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Dames parencompetitie 

De wedstrijdleiding van deze competitie was in handen van Jan Peter Pals.  
De wedstrijden werden op drie dinsdagmiddagen gespeeld.  
 

Hoofdklasse  19 paren, waarvan er één maar 1 x meespeelde 
Kampioenen  Hanny Achternach en Mia Geenen 
 

Online Competitie voorjaar 2021 
Er werden vier verschillende parencompetities georganiseerd: 

• Open paren voor paren van elke samenstelling 
• 60+ voor spelers geboren voor 1 januari 1961 
• Damesparen  

• Gemengde paren 
 

Open paren competitie 
De wedstrijdleiding van deze competitie was in handen van Ferdinand Verwijs.  
De wedstrijden werden op vier zondagmiddagen gespeeld 

 
Hoofdklasse  19 paren, waarvan er één maar 1 x meespeelde 

Kampioenen  Janine van Ipenburg en Hans Verveer 
 
60+ parencompetitie 

De wedstrijdleiding van deze competitie was in handen van Ciska Zuur en 
Ferdinand Verwijs. Op vier woensdagmiddagen werd gespeeld in twee klassen. 

 
Hoofdklasse  24 paren, waarvan er één maar 1x meespeelden 
Kampioenen  Rosemarie Becker en Diny Bom 

 
1ste klasse  20 paren, waarvan er één maar 1 x meespeelde 

Kampioenen  Daan en Lidy Obertop 
 
Dames parencompetitie 

De wedstrijdleiding van deze competitie was in handen van Jan Peter Pals.  
De wedstrijden werden op vier dinsdagmiddagen gespeeld.  

 
Hoofdklasse  19 paren 
Kampioenen  Rosemarie Becker en Diny Bom 

   
Gemengde parencompetitie 

De wedstrijdleiding van deze competitie was in handen van Ciska Zuur.  
De wedstrijden werden op vier zaterdagmiddagen gespeeld. 

 
Hoofdklasse  28 paren, waarvan er drie maar 1 x meespeelden 
Kampioenen  Nellie Birkhoff en Ignas Haeken 

    
Online Inloop 

Het District heeft in najaar 2020 en voorjaar 2021 28 inloop zittingen op 
woensdagavonden georganiseerd. De wedstrijdleiding was bij toerbeurt in handen 
van Ferdinand Verwijs, Jan Peter Pals en Ciska Zuur. Er waren in totaal 134 

deelnemers. 
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PROTESTCOMMISSIE van het District Utrecht 

De protestcommissie bestond dit seizoen uit 7 leden: Sipke van Manen 

(voorzitter), Jan Peter Pals (secretaris), Loek Fresen, Harry Janssen, Cees Kuenen, 
Ed Kuijpers, Reggie Schouten en Ferdinand Verwijs.  
De PC is niet bijeen geweest en er kwamen geen protesten binnen. 

 
TECHNISCHE OPLEIDINGEN  

De organisatie en coördinatie van de kaderopleidingen binnen het district Utrecht 
was in handen van Ciska Zuur, DKL. 

 

Opleidingen Basis Club Vaardigheden (oude CLA) en CLB 

Deze cursussen werden georganiseerd en gegeven door Ciska Zuur. 
Dit seizoen was er weer de mogelijkheid beide cursussen in één seizoen te volgen. 

Wegens Corona moesten de lessen via Zoom gegeven worden, maar eind 
augustus zullen – indien mogelijk – nog twee lessen ‘live’ arbitrages volgen. 
 

BVC: 
Er schreven zich in totaal 14 cursisten in. Wegens Zoom hebben de cursisten de 

toets via de internet modules afgelegd. 
 
CLB: 

Er schreven zich in totaal 17 cursisten in. 
Het examen in mei is wegens Corona niet doorgegaan. In september wordt het 

examen centraal afgenomen. 
 
Cursus NBB-Rekenprogramma 4.4 

Deze cursus is wegens Corona dit seizoen niet gegeven 
 

Kadermorgen voor arbiters  
Ook deze morgen is wegens Corona niet doorgegaan. 
 

 
MEESTERPUNTEN 

Voor alle districtswedstrijden, zowel bij de viertallencompetitie als bij de 
parencompetities en de districtsbeker, worden via het NBB-Rekenprogramma door 

de USS de meesterpunten volledig automatisch toegekend. Dit was ook het geval 
bij de online wedstrijden.  
In de parencompetities geschiedt dat per zitting (en dus niet nog eens op basis 

van de einduitslag van de competitie). In de viertallencompetities, inclusief de 
Beker is de toekenning pas na afloop van de gehele competitie op basis van de 

eindstand, doch alleen als een voldoende aantal wedstrijden is meegespeeld. 
Onder andere voor de MP is het daarom van belang dat van alle vaste spelers in 
de viertallencompetitie in ieder geval de namen op het uitslagformulier worden 

vermeld. Van invallers moet naast de naam ook het bondsnummer worden 
vermeld. 

 
 
Bilthoven, juli 2021 

 
Ciska Zuur 

DKL 
 
Jan Peter Pals 

DKL-viertallen 



District Utrecht van de Nederlandse BridgeBond BIJLAGE 6

Jaarrekening 2020-2021

ONTVANGSTEN begroting werkelijk werkelijk 

2020-2021 2020-2021 2019-2020

NBB-retributie € 4.400 € 4.478 € 4.400

Kadertraining

Rekencursus NBBR € 400 € 0 € 440

BVC + CLB € 1.733 € 900

Spelpeilverbetering € 0 € 0 € 7.768

Online Competities / drives

   open paren pm € 0 € 1.440

   dames paren pm € 0 € 1.485

   gemengde paren pm € 0 € 1.400

   senioren paren pm € 0 € 5.150
   viertallen pm € 0 € 1.440

Boetes/Protestgelden € 0 € 200

Rente pm € 0 € 0

Nog te ontvangen NBB € 169

verschil

Totaal € 4.800 € 6.380 € 24.623

UITGAVEN begroting werkelijk werkelijk 

2020-2021 2020-2021 2019-2020

Kadertraining € 300 € 0 € 0

Rekencursus NBBR € 400 € 0 € 440

BVC + CLB € 0 € 1.294 € 945

Spelpeilverbetering € 0 € 0 € 6.924

Online Competities / drives € 2.207,05

  open paren € 500 € 360 € 1.066 *
  dames paren € 500 € 280 € 1.603 *

  gemengde paren € 500 € 160 € 1.151

  senioren paren € 500 € 560 € 4.972
  viertallen € 500 € 0 € 448 *

Vrijwilligersdrive/algemeen € 1.500 € 0 € 1.407
Districtsbeker € 200 € 0 € 0 *

Jeugdbridge € 100 € 0 € 8

Vergaderingen / ALV € 250 € 510 € 816

Materiaal en apparatuur € 0 € 0 € 88

Reis- en bestuurskosten € 500 € 350 € 1.087

Drukwerk / kopieën € 50 € 0 € 0

Porti, telefoon, administratie € 50 € 169 € 10

Betalingsverkeer € 175 € 106 € 175

Protestbehandeling pm € 0

Representatie € 100 € 0 € 100

Onvoorzien € 0



2018-2019 € 958

Reservering Lusturm € 1.500 € 1.500 € 1.500

Reservering Materiaal € 750 € 750 € 750

Totaal € 8.375 € 8.247 € 24.449

Overschot/tekort -€ 3.575 -€ 1.866 € 174

* Niet uitgespeelde competities

Maaike van Ommen

Penningmeester



District Utrecht van de Nederlandse Bridge Bond BIJLAGE 7

Balans per 31 mei 2021

Activa 2021 2020 2019

Banktegoeden 29.905,50€  € 29.368 € 31.079

ING rekening 29.905,50€  € 29.368 € 31.079

Overlopende activa

Nog te ontvangen 169,28€       € 750

Totaal 30.074,78€  € 29.368 € 31.829

Passiva 2020 2019

Kortlopende schulden 323,00€       € 0 € 100

Vooruit ontvangen -€             € 0 € 4.785

Reservering jeugd 621,00€       € 621 € 621

Reservering Lustrum 6.000,00€    € 4.500 € 3.000

Reservering materiaal 3.000,00€    € 2.250 € 1.500

Algemene reserve 20.130,78€  € 21.997 € 21.823

30.074,78€  € 29.368 € 31.829

Maaike van Ommen

Penningmeester

1
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Toelichting jaarrekening en balans 2020-2021 
 
 
 
Jaarrekening 
Resultaat: Een negatief saldo van € 1.866,- 
 
Het was een bijzonder jaar met corona en geen fysieke parencompetities of viertallen. In 
samenspraak tussen bestuur en DKL is besloten om online competities op StepBridge te organiseren 
zonder dat daar een bijdrage voor wordt gevraagd.  Er is ook een district Utrecht inloopavond 
georganiseerd waar men laagdrempelig mee kan doen.  
 
Wat betreft de uitgavekant. De werkelijke kosten benaderen de begroting. De post online 
competities/drives stond niet in de begroting maar is de post waar de inloopavond werd 
georganiseerd en de verschillende prijzen die bij de parencompetities en inloopavond zijn uitgedeeld 
aan de deelnemers. De inkomsten van competities zijn nihil doordat alleen online competities 
hebben plaatsgevonden door corona en het bestuur en DKL vonden dat hier geen inkomsten 
tegenover hoefde te staan. De vrijwilligersdrive  
 
Jeugdbridge. Activiteiten bestonden vooral door het proberen te promoten van bridge op 
middelbare scholen. Vooralsnog heeft het district hier geen kosten aan gehad. Maart 2020 kwam ook 
dit stil te liggen. Vooralsnog zijn de activiteiten digitaal doorgegaan en zijn hier geen kosten aan 
verbonden. 

 
Balans 2020-2021 
De balans laat een te ontvangen bedrag van de NBB aan district Utrecht zien van 169,28 en een te 
betalen bedrag van 323,00.Het resultaat van € 1.866 komt ten laste van de algemene reserve. 
 
 
Maaike van Ommen 
Penningmeester 
Juli 2021  



District Utrecht van de Nederlandse Bridge Bond BIJLAGE 9
Begroting 2021-2022 

ONTVANGSTEN begroting begroting begroting werkelijk 

2021-2022 2020-2021 2019-2020 2019-2020

NBB-retributie € 4.400 € 4.400 € 4.500 € 4.400

Kadertraining

Rekencursus NBBR € 400 pm € 400 € 440

BVC + CLB € 300 € 900

Spelpeilverbetering € 5.000 € 0 € 6.000 € 7.768

Competities / drives

  open paren € 1.500 pm € 1.500 € 1.440

  dames paren € 1.800 pm € 1.800 € 1.485

  gemengde paren € 1.250 pm € 1.250 € 1.400

  senioren paren € 4.600 pm € 4.600 € 5.150

  viertallen € 1.500 pm € 1.500 € 1.440

Boetes/Protestgelden pm pm pm € 200

Rente € 0 € 0 € 0 € 0

Onttrekking uit 

materiaalreserve

€ 500

Totaal € 21.250 € 4.400 € 21.550 € 24.623

UITGAVEN begroting begroting begroting werkelijk 

2021-2022 2020-2021 2019-2020 2019-2020

Kadertraining € 300 € 300 € 200 € 0

Rekencursus NBBR pm pm € 500 € 440

BVC + CLB € 600 € 300 € 945

Spelpeilverbetering € 5.000 € 0 € 6.000 € 6.924

Competities / drives

  open paren € 1.300 € 500 € 1.300 € 1.066

  dames paren € 1.200 € 500 € 1.600 € 1.603

  gemengde paren € 1.000 € 500 € 1.300 € 1.151

  senioren paren € 4.000 € 500 € 5.000 € 4.972

  viertallen € 700 € 500 € 700 € 448

Vrijwilligersdrive/algemeen € 2.000 € 1.500 € 1.600 € 1.407

Districtsbeker € 200 € 200 € 200

Jeugdbridge € 100 € 100 € 500 € 8

Vergaderingen / ALV € 1.525 € 250 € 1.000 € 816

Materiaal en apparatuur € 4.500 € 0 € 500 € 88

Reis- en bestuurskosten € 500 € 500 € 800 € 1.087

Drukwerk / kopieën € 350 € 50 € 350 € 0

Porti, telefoon, 

administratie

€ 50 € 50 € 100 € 10

Betalingsverkeer € 200 € 125 € 150 € 175

Protestbehandeling pm pm pm

Representatie € 100 € 100 € 150 € 100

Onvoorzien

Voorgaand jaar € 958

Reservering Lustrum € 1.500 € 1.500 € 1.500 € 1.500

Reservering materiaal € 1.250 € 750 € 750 € 750



Totaal € 26.375 € 7.925 € 24.500 € 24.449

Overschot/tekort -€ 5.125 -€ 3.525 -€ 2.950 € 174

Maaike van Ommen

Penningmeester
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Toelichting Begroting 2021-2022  

In de begroting van seizoen 2021-2022 kunt u een aantal dingen zien. Allereerst is behalve de 

normale uitgaven en ontvangsten voor competities en SPO er een grote uitgave voor materiaal 

ingepland in dit seizoen. 

 

Het bestuur stelt voor om als district een dupliceermachine te kopen die ten laste komt van het 

resultaat. De verwachte uitgave hiervoor is € 4000,-. De andere 500 euro zal voor ander materiaal 

zijn en komt ten laste van de materiaalreserve die hiervoor is aangelegd. Ook stelt het bestuur voor 

de materiaalreserve te verhogen met 500 euro zodat als de dupliceermachine op termijn vervangen 

moet worden de reserve toereikend is.  

 

Het budget voor de vrijwilligersdrive is ook verhoogd omdat door corona er geen feestelijke 

activiteiten hebben kunnen plaatsvinden, en daarvoor stelt het bestuur voor om deze gelegenheid 

extra aan te kleden. 

 

Het budget voor vergaderingen/ALV is verhoogd in verband met extra kosten die verbonden waren 

aan de inventarisatie viertallencompetities die plaats heeft gevonden op 10 juli 2021. 

 

Maaike van Ommen 

Penningmeester 

juli 2021 
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Nieuwe opzet Viertallencompetitie 

Samenvatting enquête en bijeenkomst 10 juli 2021 

De clubs hebben via een enquête kunnen aangeven hoe zij de toekomst van de 

districtsviertallencompetitie zien en op 10 juli jl. hebben we in NDC Den Hommel daarover 

met elkaar van gedachten gewisseld. 

Wij danken iedereen die daar aanwezig was, de enquête heeft ingevuld of anderszins ideeën 

heeft aangedragen. We hebben een goede indruk gekregen van wat er leeft bij de clubs. 

Daarmee hopen wij de viertallencompetitie voor meer bridgers in ons district aantrekkelijk 

te maken. 

Uit de enquête en de bijeenkomst blijkt vooral de wens het aantal wedstrijden te 

verminderen en dat spelers nogal eens opzien tegen het reizen, vooral in de avonduren. 

Daarom heeft het district Utrecht besloten een aantal wijzigingen aan te brengen in de opzet 

van de districtsviertallencompetitie; de poules worden verkleind, zodat er minder 

wedstrijden gespeeld worden. In de Tweede Klasse wordt het (bij voldoende belangstelling) 

mogelijk om de wedstrijden overdag te spelen. 

Voor komend seizoen betekent dit het volgende: 

Hoofdklasse 

De hoofdklasse zal komend jaar ongewijzigd een dubbele competitie van 14 wedstrijden, in 

twee poules van 8 teams* spelen. Er zal een versterkte degradatie plaatsvinden; vanuit elke 

poule degradeert een extra team, zodat in het seizoen 2022/2023 begonnen wordt met 14 

teams. 

Het jaar daarop zal er wederom een versterkte degradatie zijn, zodat in het seizoen 

2023/2024 de hoofdklasse zal bestaan uit 12 teams. 

Eerste klasse 

De poules worden verkleind naar (bij voorkeur) 6 teams*. Deze spelen een dubbele 

competitie van 10 wedstrijden.  

Tweede klasse 

Ook in de tweede klasse worden de poules teruggebracht naar 6 teams* en wordt er een 

dubbele competitie van 10 wedstrijden gespeeld. 

In de tweede klasse is er vanaf komend seizoen (bij voldoende belangstelling) ook een poule 

die de wedstrijden overdag speelt. Clubs kunnen bij de inschrijving per team aangeven of ze 

’s avonds of overdag willen spelen, of wellicht geen voorkeur hebben. 

*Het aantal teams per poule is afhankelijk van het aantal aanmeldingen 

Derde klasse 

Bij voldoende belangstelling wordt er komend seizoen ook in de Derde Klasse gespeeld, 

speciaal bedoeld voor beginnende bridgers. Als daar behoefte aan is kan ook hier een poule 

voor overdag gecreëerd worden. 
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De inschrijving voor de Tweede en Derde Klasse is open voor iedereen. Clubs zonder of met 

onvoldoende rechten voor de Eerste Klasse kunnen voor een plaats in deze klasse een 

gemotiveerde aanvraag indienen bij de DKL. 

Combinatie teams 

Met nadruk wordt gewezen op de mogelijkheid met twee of meer clubs gezamenlijk een of 

meer viertallen te vormen. ABCDBV uit Driebergen doet al enkele seizoenen als ‘combi-club’ 

met drie viertallen mee aan de competitie. 

Start seizoen 

Het seizoen 2021/2022 zal iets later starten dan gebruikelijk. De eerste wedstrijden zullen 

begin oktober zijn. 

Samenwerking met Gooi en Ommeland 

De clubs in het district Utrecht voelen niet voor een gezamenlijke competitie met district 

Gooi en Ommeland, omdat de reisafstanden daardoor groter zullen worden. Gooi en 

Ommeland heeft een eigen Hoofdklasse met 12 deelnemende teams, die vooral bezet wordt 

door De Vriendenkring uit Amersfoort. Een uitwisseling van een of meerdere Hoofdklasse 

teams wordt door beide districten wel gezien als een mogelijkheid. Utrechtse Hoofdklasse 

teams die graag eens tegen andere tegenstanders willen spelen kunnen bij de inschrijving 

aangeven of zij daarvoor open staan. E.e.a. is uiteraard afhankelijk van de bereidheid in 

beide districten. 

Met het districtsbestuur hoop ik dat de aangekondigde veranderingen in de opzet van de 

viertallencompetitie tot gevolg hebben dat het enthousiasme om aan deze competitie deel 

te nemen een nieuwe impuls zal krijgen. 

 

12 augustus 2021 

Marieke Lejeune  

0615523416 

marieke.lejeune@xs4all.nl 
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Verslag bijeenkomst Inrichting Viertallencompetitie 
10 juli 2021 – NDC Utrecht 
 
 
 
Aanwezig life: Han Knols (B3R), Janine van Ipenburg, Lennart Vos (BC Oog in Al), Jochum Bakker (BC 
Vianen), Lucas Burgering, (BC Aces of Brooklyn), Nellie Birkhoff en Johan Le Fèvre (BC ’80), Hennie van Dijk 
(BC Nieuwegein), Saskia Vernimmen, Ricardo Westerbeek (SBC Dombo), Nico Verhaar (BCC ’86), Maaike 
van Ommen (DS’16 en bestuur), Tim Verbeek (DS ’16), Michel Jansma (HWH, Zeist), Dirk Jan Vonk (BC 
Star), Jaap Loeve (BOD ’84), Ciska Zuur, Jan Peter Pals (DKL), Karla Peijs, Marieke Lejeune, Conny ten 
Cate (bestuur).  
Aanwezig Zoom: Martin Quispel (BC Vianen), Jan Willem Hoetmer (BC Breukelen), Agatha van Baalen (BC 
Victoria), Ernst Hopstaken (DKL Gooi&Ommeland), Wim van Muijlwijk (BC Bilthoven) 
 
Karla Peijs opent de vergadering en heet een ieder welkom. 
 
Marieke Lejeune: Het district ziet de afgelopen jaren een forse afname van het aantal deelnemende teams in 
de viertallencompetitie. Dit is weliswaar een landelijke trend (niet corona gerelateerd) en wij willen graag 
weten of dit tij te keren is door b.v. de opzet van de viertallencompetitie te wijzigen (zie ook het bij de enquête 
gevoegde stuk met cijfers en grafieken). 
Naar aanleiding van het bovenstaande en het voorstel van Tim Verbeek tijdens de ALV 2019 met betrekking 
tot de mogelijkheden tot verkleining van de poules in de viertallencompetitie en het verzoek van Ernst 
Hopstaken (DKL Gooi&Ommeland) m.b.t. de mogelijkheid van samenwerking in de viertallencompetitie, heeft 
het district onder de leden (clubs) een enquête gehouden teneinde de wensen van de clubs te inventariseren. 
Ongeveer 40% van de clubs heeft de enquête ingevuld. 
 
Jan Peter Pals: Uit de enquête blijkt dat de trend is dat de meerderheid van de clubs een competitie met 
minder wedstrijden prefereert. Vooral het reizen in de avonduren wordt bezwaarlijk gevonden. Wat betreft de 
samenwerking met G&O haakt de meerderheid af, vnl. vanwege de reistijden. 
 
Lucas Burgering: Het leuke van de viertallen is dat je ook kunt zien hoe het bij andere clubs is. 
 
Dirk Jan Vonk: Wij zien het liefst 1 hoofdklasse poule (centraal gespeeld) en de lagere klassen als vanouds. 
 
Jaap Loeve: Om het gereis te verminderen zouden we kunnen overwegen centraal te spelen. 
 
Jan Peter Pals: Indien gekozen wordt voor 1 poule of kleinere poules in de hoofdklasse zal dit leiden tot 
minder teams in de hoofdklasse en dus komend seizoen versterkte degradatie. 
 
Michel Jansma: Verkleining van de poules zal enkele jaren in beslag nemen. Centraal spelen in het weekend 
is voor HWH geen optie. 
 
Marieke Lejeune: Centraal spelen is duur voor het district i.v.m. zaalhuur, wedstrijdleiding enz. en derhalve 
geen optie.  
 
Han Knols: Zou wel een kostenindicatie willen zien voor centraal spelen. Echter, als uit de enquête blijkt dat 
reizen een probleem is, dan lost centraal spelen ook niets op. 
 
Ciska Zuur: 98% van de clubs moet speciaal een zaal huren voor de viertallen. 
 
Marieke Lejeune: Heeft contact gehad met Ad Cozijn van de BridgeBond en deze zei dat zelfs veel 
meesterklassers/1ste divisie spelers het spelen van 48 spellen op 1 dag vaak al teveel vinden. 
 
Tim Verbeek: Omdat duidelijk is dat de afstanden een issue zijn is het wellicht een optie om de lagere 
klassen regionaal te laten spelen. 
 
Jan Peter Pals: Indien je indeelt naar regio bestaat de kans dat er grote verschillen in sterkte ontstaan in de 
poules in een klasse onderling.  
 
Jochum Bakker: Wellicht kunnen de 1ste en 2de klasse spelen in de middag óf de avond. 
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Jan Peter Pals: De clubs zouden in de avond of middag spelen ook onderling kunnen afspreken. 
 
Saskia Vernimmen: Voor Dombo is ’s middags of in het weekend spelen niet haalbaar. 
 
Karla Peijs: Zou het niet een optie zijn om minder te gaan spelen? 
 
Jan Peter Pals: De lagere klassen spelen al minder, wellicht kunnen de 1ste en 2de klasse naar 6 teams per 
poule. 
 
Han Knols: Je zult het probleem van minder willen spelen en reisafstanden van elkaar moeten scheiden. 
 
Marieke Lejeune: Het is heel lastig om nu al te zeggen hoeveel teams er in een klasse komen, aangezien 
een en ander ook afhangt van het aantal aanmeldingen. Uit de hoofdklasse vallen zelden teams weg. 
Als een club met een team minder gaat spelen zal het laagste team verdwijnen. 
 
Janine van Ipenburg: Wellicht is het een goed idee om naast de gewone competitie een middagcompetitie te 
organiseren. 
 
Jan Peter Pals: Dit is in het verleden al eens geprobeerd, maar de belangstelling was destijds minimaal. 
Maar, de tijden zijn veranderd en wellicht zou met wat meer reclame iets opgezet kunnen worden. 
 
Michel Jansma: HWH heeft al 2 seizoenen succesvol een open viertallentoernooi in de middag 
georganiseerd (4 middagen, 8 wedstrijden). De verwachting is dat het aantal deelnemers zal stijgen.  
Indien de competitie zou worden gesplitst is het wel zaak dat rekening wordt gehouden met clubs met 
meerdere teams en hun speelmomenten. 
 
Jan Peter Pals: Rob Bosman (VBV Veenendaal) heeft aangeboden te helpen met het maken van de 
speelschema’s. 
 
Hennie van Dijk: Als we beginnende bridgers willen enthousiasmeren voor het viertallen, dan zal bij het 
lesgeven het aspect viertallen meer aan de orde moeten komen, nu wordt daar in de beginnerscursussen 
geen aandacht aan besteed. 
 
Michel Jansma: In het BridgeBlad wordt in de artikelen die geen betrekking hebben op meesterklasse/1ste 
divisie-niveau, nooit aandacht besteed aan het viertallen. Deze artikelen betreffen altijd parenwedstrijden. 
 
Karla Peijs: Zal dit meenemen in het voorzittersoverleg. 
 
Han Knols: Tijdens de opleiding voor bridgedocenten wordt nog geen half uur aandacht besteed aan 
viertallen. Is voorstander van middagbridge, maar je moet er rekening mee houden dat de vergrijzing dan 
sterker wordt. 
 
Karla Peijs: De vergrijzing is een feit. Als je ’s avonds speelt doe je concessie aan de jeugd en ’s middags 
aan de ouderen. Laat de mensen zelf kiezen. 
Er is niks mis met promoveren en weer degraderen, dat hoort nu eenmaal bij een competitie. 
 
Tim Verbeek: Als je ’s middags én ’s avonds speelt zullen ook daar sterkteverschillen ontstaan. 
 
Ciska Zuur: Het lesmateriaal is al gebaseerd op het viertallenspel “maak je contract”. 
Diverse middagclubs hebben wachtlijsten. 
 
Tim Verbeek: De diverse districten verschillen ook van sterkte. 
 
Marieke Lejeune: Als mensen alleen ’s middags willen spelen bestaat de kans dat ze niet willen promoveren 
naar een hogere klasse waar alleen ’s avonds wordt gespeeld. 
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Ciska Zuur: Volgens het competitiereglement mag een club maar 2x promotie weigeren. 
 
Lucas Burgering: Stelt voor te beginnen in de 2de klasse met middag- én avondpoules aan te bieden. 
Bij inschrijving kunnen clubs aangeven wanneer ze zouden willen spelen. 
Als blijkt dat dit werkt zou je dit kunnen uitbreiden naar de 1ste klasse. 
 
Janine van Ipenburg: Eventueel kan er een 3de klasse voor beginners worden ingevoerd. 
 
Jan Peter Pals: Al enkele jaren wordt een 3de klasse aangeboden, maar slechts 1 club (DDS) wenst daar 
gebruik van te maken. 
 
Karla Peijs: Vraagt of het niet mogelijk is clubs samen te laten werken/spelen. 
 
Jan Peter Pals: Die mogelijkheid is er zeker, op de Heuvelrug gebeurt dit ook al. 
 
Michel Jansma: Veel clubs hebben al samengewerkt met de online competities en dit zal zeker verdere 
samenwerking tot gevolg hebben, 
 
Dirk Jan Vonk: Vindt dat de hele viertallencompetitie een meer piramidevorm zou moeten krijgen. D.w.z. 
1 hoofdklasse poule van 12 teams, 2 1ste klasse poules en meerdere 2de klasse en evt. 3de klasse poules. 
Er kan dan in de lagere klassen makkelijker in middag-poules worden gespeeld. 
 
Saskia Vernimmen: In de afgelopen periode heeft Dombo heel veel aanmeldingen van beginnende jeugd 
gekregen en als deze in de 3de klasse zouden moeten beginnen, kunnen ze zeker niet overdag meedoen. 
Deze aanwas is mede tot stand gekomen door de online studenten beginnerscursussen, georganiseerd onder 
verantwoordelijkheid van de Commissie JeugdBridge van de BridgeBond (Tim Verbeek). 
  
Marieke Lejeune: Inhakend op Dirk Jan Vonk, benadrukt nogmaals dat een gezonde competitie als indeling 
een piramidevorm dient te hebben. Een sterke top en brede basis. Zorg je daar niet voor, dan dunt het aan de 
onderkant steeds meer uit en dan speelt uiteindelijk iedereen even hoog en wordt het zeker voor instromers 
te lastig om mee te doen. 
In diverse districten is het al zover dat er alleen maar een hoofdklasse is. 
 
Jan Peter Pals: Zegt toe in de komende tijd hard te zullen werken aan een voorstel voor de nieuwe indeling 
van de viertallencompetitie. Alle trends, argumenten, aanbevelingen, ideeën enz. worden meegenomen in het 
beraad met het bestuur. 
 
Tim Verbeek: Stelt wat betreft de samenwerking met Gooi & Ommeland voor om te denken aan een 
uitwisseling van b.v. 2 hoofdklasse teams. 
 
Marieke Lejeune: Dit lijkt Ernst Hopstaken (via whatsapp) een goed plan. Hier wordt verder naar gekeken, 
vooral naar de problematiek m.b.t. promoveren/degraderen. 
 
Maaike van Ommen: Stelt voor volgend jaar (jaarlijks) een enquête te houden onder de clubs om te kijken of 
hetgeen we nu gaan besluiten een succes is geworden of niet. 
Een en ander kan dan in de ALV in juni worden geëvalueerd en indien nodig worden aangepast. 
 
Karla Peijs: Resumerend, we gaan: 
- aan de slag met samenwerking/uitwisseling met Gooi & Ommeland. 
- hoofdklasse iets kleiner maken d.m.v. versterkte degradatie 
- 1ste klasse verkleinen 
- poules maken in de 2de klasse ’s middags en ’s avonds 
- proberen een 3de  op te zetten voor de beginners 
- de docenten van de beginnerscursussen vragen of ze expliciet aandacht willen besteden aan de viertallen. 
- ervoor om clubs meer samen te laten werken. 
- jaarlijks evalueren middels een enquête en bespreking tijdens de ALV 
 
Jaap Loeve: Vraagt of er ook nog iets online georganiseerd wordt. 
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Jan Peter Pals: zegt dat dit eventueel betrekking heeft op de parencompetities. Niet de viertallen. 
Hij belooft naast de uitnodigingen voor de life viertallen apart nog aan de clubs te zullen vragen naar de 
behoefte van een online versie. 
 
Ciska Zuur: zegt dat in het geval dat er online gespeeld gaat worden, haar voorkeur uitgaat naar realbridge. 
RealBridge wordt niet door de BridgeBond ondersteund. 
Een voordeel is dat je de mensen enigszins leert kennen, hetgeen bij StepBridge niet het geval is. 
 
Tim Verbeek: legt uit dat RealBridge een online variant is met beeld én geluid. Dus je ziet en hoort partner én 
de tegenstanders. 
 
Marieke Lejeune: zegt dat we ervoor moeten waken dat de fysieke competitie wordt uitgehold door de online 
competitie. 
Voor online competities zal ook moeten worden betaald. 
 
Jan Peter Pals: De viertallencompetitie zal begin oktober starten en de uitnodigingen gaan aankomende 
week naar de clubs. 
 
Karla Peijs: Dankt een ieder voor de aanwezigheid en inbreng en sluit de vergadering. 
 
 
 
 
Conny ten Cate  

13 juli 2021 

secretaris/webmaster                 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

        


